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ZÁPIS ze zasedání Vědecké rady UK FTVS dne 10. 12. 2014 
 
 
Přítomni
doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc. 
prof. Ing. Václav Bunc, CSc. 
doc. Ing. Eva Čáslavová, CSc. 
PhDr. Martin Doktor 
doc. PaedDr. Jiří Drnek, CSc. 
prof. PaedDr. Ludmila Fialová, Ph.D. 
doc. PaedDr. Karel Jelen, CSc. 
prof. PaedDr. Pavel Kolář, Ph.D. 
doc. Ing. Tomáš Navrátil, Ph.D. 
doc. PhDr. Viléma Novotná 
doc. Ing. Jiří Novotný, CSc. 
doc. Mgr. Jiří Nykodým, Ph.D. 
doc. PaedDr. Dagmar Pavlů, CSc. 

prof. MUDr. Jan Pirk, DrSc. 
prof. PhDr. Antonín Rychtecký, DrSc. 
prof. PhDr. Pavel Slepička, DrSc. 
doc. PaedDr. Zbyněk Svozil, Ph.D. 
doc. Ing. Monika Šorfová, Ph.D. 
prof. PhDr. Marek Waic, CSc. 
doc. Ing. František Zahálka, Ph.D. 
Omluveni:  
prof. MUDr. Dušan Hamar, PhD. 
doc. MUDr. Jan Heller, CSc. 
prof. Ing. František Maršík, DrSc. 
doc. PaedDr. Vladislav Mužík, CSc. 
doc. PaedDr. Tomáš Perič, Ph.D.

 
Z 25 členů VR bylo přítomno 20 členů, VR byla schopná usnášet se ve všech projednávaných 
bodech. 
 
 
Program 
1. Projednání a schválení programu vědecké rady 
2. Projednání a schválení zápisu ze zasedání vědecké rady dne 22. 10. 2014 
3. Projednání a schválení členů habilitační komise PhDr. Miloše Bednáře, Ph.D. 
4. Průběh a příprava reakreditace habilitačního řízení a řízení ke jmenování profesorem pro 

obory Biomechanika a Kinantropologie 
5. PRVOUK – výhledy po roce 2015 
6. Pravidla pro hodnocení doktorského studia 
7. Informace o smluvním výzkumu 
8. Změna stávajícího garanta doktorského studia Kinantropologie 
9. Různé 
 
1. Projednání a schválení programu vědecké rady 

Předsedkyně VR seznámila s programem zasedání vědecké rady. 
VR schválila program vědecké rady (pro 19, proti 0, zdržel se 0). 

 
2. Projednání a schválení zápisu ze zasedání vědecké rady dne 22. 10. 2014 

Předsedkyně VR informovala o bodech ze zápisu ze zasedání VR dne 22. 10. 2014.  
Vědecká rada schválila zápis ze zasedání VR dne 22. 10. 2014 (pro 19, proti 0, zdržel se 0). 
 

3. Projednání a schválení členů habilitační komise PhDr. Miloše Bednáře, Ph.D. 

Předsedkyně VR doc. Kohlíková informovala o návrhu habilitační komise ze dne 
20. 11. 2014 pro habilitační řízení PhDr. Miloše Bednáře, Ph.D. Prof. Bunc předložil VR 
návrh na složení habilitační komise PhDr. Miloše Bednáře, Ph.D. 

Obor: Kinantropologie 
Habilitační práce: Pohyb člověka na biodromu. Cesta životem z pohledu (nejen) 

kinantropologie 
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 Běchovice: tradice, kult i motivace 
Návrh na složení habilitační komise: 
Předsedkyně:  prof. PaedDr. Ludmila Fialová, Ph.D. ‒ UK FTVS Praha 
Členové: doc. PaedDr. Tomáš Perič, Ph.D. ‒ UK FTVS Praha 
 prof. PhDr. Ivo Jirásek, Ph.D. ‒ FTK UP Olomouc 
 doc. PaedDr. Jan Štumbauer, CSc. ‒ PF JU České Budějovice 
 prof. PhDr. Miroslav Bobrík, CSc. ‒ STU FCHPT Bratislava 
 
VR hlasovala zvlášť o předsedkyni a každém navrženém členu komise. 
VR schválila prof. PaedDr. Ludmilu Fialovou, Ph.D. členem habilitační komise (pro 18, 
proti 0, zdržel se 1). 
VR schválila doc. Paedr. Tomáše Periče, Ph.D. členem habilitační komise (pro 19, proti 0, 
zdržel se 0). 
VR schválila prof. PhDr. Ivo Jiráska, Ph.D. členem habilitační komise (pro 19, proti 0, 
zdržel se 0). 
VR schválila doc. PaedDr. Jana Štumbauera, CSc. členem habilitační komise (pro 19, 
proti 0, zdržel se 0). 
VR schválila prof. PhDr. Miroslava Bobríka, CSc. členem habilitační komise (pro 19, 
proti 0, zdržel se 0). 
VR schválila prof. PaedDr. Ludmilu Fialovou, Ph.D. předsedkyní habilitační komise (pro 
18, proti 0, zdržel se 1). 
VR schválila habilitační komisi PhDr. Miloše Bednáře, Ph.D. v navrhovaném složení. 
 

  
4. Průběh a příprava reakreditace habilitačního řízení a řízení ke jmenování profesorem 

pro obory Biomechanika a Kinantropologie 

4.1 Reakreditace habilitačního řízení a řízení ke jmenování profesorem oboru Biomechanika 
Prof. Bunc a poté doc. Jelen představili krátce obor Biomechanika. Podrobné materiály 
obdrželi členové VR emailem a v tištěné podobě před zasedáním VR. 
Proběhlo hlasování pro předložený návrh reakreditace habilitačního řízení a řízení ke 
jmenování profesorem pro obor Biomechanika (pro 20, proti 0, zdržel se 0). 
Závěr: VR UK FTVS schválila návrh na podání žádosti o reakreditaci habilitačního řízení a 
řízení ke jmenování profesorem oboru Biomechanika. 

4.2 Reakreditace habilitačního řízení a řízení ke jmenování profesorem oboru Kinantropologie 
Prof. Bunc představil obor Kinantropologie a předložil návrh na její reakreditaci bez 
vnitřního členění. Dále otevřel diskuzi o případném vnitřním členění oboru Kinantropologie 
pro další akreditační řízení. Do diskuze se zapojili: prof. Bunc, doc. Kohlíková, doc. 
Nykodým, doc. Svozil, doc. Zahálka, prof. Kolář, prof. Slepička, prof. Pirk, prof. 
Rychtecký, doc. Jelen, prof. Waic. 
Proběhlo hlasování pro předložený návrh reakreditace habilitačního řízení a řízení ke 
jmenování profesorem pro obor Kinantropologie bez vnitřního členění (pro 18, proti 0, 
zdrželi se 2). 
Závěr: VR UK FTVS doporučuje k dalšímu řízení navrhovanou reakreditaci habilitačního 
řízení a jmenovacího řízení pro obor Kinantropologie bez vnitřního členění. 
VR zavazuje proděkana pro vědu, aby pokračoval v diskuzi identifikace vědního oboru 
Kinantropologie a z toho vyplývající změny pro možné úpravy habilitačního a jmenovacího 
profesorského řízení v tomto oboru a návaznost na vyučované předměty na UK FTVS. 
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5. PRVOUK – výhledy po roce 2015 

5.1 Prof. Bunc seznámil členy VR s vývojem Programů rozvoje vědních oblastí na Univerzitě 
Karlově (PRVOUK). Dle rozhodnutí RUK by měl být PRVOUK ukončen v roce 2016 a 
v současné době probíhá diskuze, zda bude zachována obdobná podoba institucionální 
podpory či nikoliv. Některé fakulty usilují o ukončení PRVOUK. Vedení UK FTVS se bude 
snažit o maximální identifikaci původců – tedy tvůrců RIV bodů, díky kterým přichází 
finanční prostředky do PRVOUK, a vytvoření systému spravedlivého ohodnocení. 

5.2 Doc. Kohlíková informovala o připravovaném projektu pro mladé vědecké pracovníky ‒ 
Centra univerzitního výzkumu START. Předpokládaná finanční podpora jednotlivého 
projektu je 1,5 mil Kč ročně. V současnosti jsou dopracovávána zadávací kritéria a po jejich 
vyhlášení bude UK FTVS usilovat o podání alespoň dvou přihlášek do tohoto projektu. 

5.3 Prof. Bunc informoval také o snaze RUK o vyhlášení dalšího kola projektu UNCE. Vedení 
UK hledá pro tento projekt finanční zdroje a v případě úspěchu bude nové kolo vyhlášeno 
v 1. čtvrtletí roku 2015. 
 

6. Pravidla pro hodnocení doktorského studia 

6.1 Prof. Bunc informoval o posledním hodnocení studentů DS na UK FTVS. Osmi studentům 
bylo ukončeno studium a 11 studentům bylo podle stávajících předpisů sníženo stipendium. 
V rámci možností současného studijního řádu UK se Oborové rady Kinantropologie a 
Biomechaniky dohodly na nové koncepci DS, která povede ke zkvalitnění studia. 
Navrhovaná opatření jsou rozdělena do 3 částí: přijímací pohovor, průběh studia a školitelé. 
Jednotlivé body jsou uvedeny v příloze. 

6.2 Proběhla diskuze, která se týkala zejména bodů ohledně ověřování znalostí při přijímacím 
pohovoru, plateb za konference, podmínek pro týmovou spolupráci doktorandů, snížení 
počtu doktorandů na školitele a složení přijímacích komisí a jejich objektivita. Do diskuze 
se zapojili: doc. Zahálka, prof. Bunc, doc. Novotná, doc. Novotný, doc. Navrátil, 
prof. Slepička, prof. Rychtecký. 
VR hlasováním odsouhlasila použití navrhovaných opatření pro zkvalitnění DS na 
UK FTVS v předložené formě (pro 19, proti 0, zdržel se 0). 

 
7. Informace o smluvním výzkumu 

Prof. Bunc informoval, že v první fázi měl smluvní výzkum velmi těžko realizovatelné 
podmínky. Poté došlo k jejich výraznému zjednodušení a závěrem je, že na UK FTVS jsou 
zatím schopna smluvní výzkum splnit 4 pracoviště. Pro zařazení do smluvního výzkumu 
stačí zařídit objednávku a deklarovaný výstup (tabulka, publikace atd.). Do budoucnosti se 
smluvní výzkum výrazně promítne do rozpočtů fakult v rámci tzv. 3. pilíře – podstatná část 
příspěvku za badatelské aktivity. 
 

8. Změna stávajícího garanta doktorského studia Kinantropologie 

Předsedkyně VR doc. Kohlíková informovala, že Oborová rada Kinantropologie se usnesla 
na tajném hlasování ohledně návrhu garanta doktorského studia Kinantropologie. Děkanka 
obdržela 8 obálek s hlasovacími lístky. Pro prof. Bunce hlasovali 4 členové Oborové rady a 
pro prof. Slepičku hlasovali také 4 členové Oborové rady. Z důvodu shodného počtu hlasů 
nebylo možné navrhnout a hlasovat o novém garantovi DS Kinantropologie. 

 
9. Různé 

9.1 Předsedkyně VR doc. Kohlíková informovala, že o dalším postupu habilitačního řízení 
PhDr. Jiřího Kirchnera, Ph.D. bude VR informována. 
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9.2 Prof. Bunc informoval o probíhajícím habilitačním řízení PhDr. Petra Šifty, Ph.D. 
K dnešnímu dni jsou jmenováni oponenti a byli požádáni o zpracování posudků. 

9.3 Předsedkyně VR doc. Kohlíková informovala, že jeden z bodů, kterému se bude věnovat 
příští zasedání VR, bude VaVpI. VR by měla být informována, o využívání finančních 
prostředků a jak probíhají jednotlivé součásti řízení tohoto výzkumného projektu. 

 
  
V Praze 18. 12. 2014 
zapsala: Bc. Machková 
schválila: doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc., předsedkyně VR UK FTVS 


